
Grundejerforeningen 

Toften 

Middelfart 

Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Toften Middelfart 

Dato, tid og sted: Mandag 15. november kl. 16.00 hos Stephan 

Tilstede:  Stephanie, Jennifer, Ditte, Knud, Jesper og Stephan   

Referent:  Stephan     

1. Størvænget. Endelig overtagelse: 

De sidste arbejder er nu tilendebragt, og vænget kan overtages. 

2. Godkendelse og underskrivning af referat fra sidste bestyrelsesmøde. 

3. Søndagens Plant et træ-arrangement: 

Gik over alt forventning med omkring 150 tilmeldte børn og voksne. Vi har nu vores helt egen ”skov” i 

forlængelse af legepladsen. 

4. Nyt fra kassereren: 

Vi har stadig en håndfuld udestående bidrag for 2021. Kassereren rykker en sidste gang, før vi sender 

opkrævningerne videre til advokat. 

5. Opgaver: 

a. Tilbud om (gratis) pakkeboks (nærboks) i Grundejerforeningens område: 

Bestyrelsen takker pænt nej tak, men foreslår en boks placeret ved Rema 1000 i stedet. 

b. Flere skraldespande. Hvor skal de stå? 

Vi sender et forslag til placering for yderligere tre spande til kommunen. 

6. Eventuelt 

a. Bestyrelseshonorarer for 2021 er blevet fordelt. 

b. Et tilbud fra vores anlægsgartner om dræn og ekstra faldsand på vores legeplads er 

accepteret. 

c. Kommunen har accepteret bestyrelsens forslag om at kalde den ”bageste” stamvej for 

Lilletoften. 

7. Bestyrelsesmøder i 2022 

Følger mønsteret for 2021. Alle mødedatoer inkl. generalforsamlingen er skrevet på hjemmesiden. 


